
 

Verslag SeniorenPlatform 

 

Datum: 28 mei 2024 (175e) 

Aanwezig: Anke van der Cammen, Mathieu Baltissen (voorzitter), Willie van Leeuwen, 

Cor Kraak, Emilie van der Kraan, Irma Remeeus (tijdelijk secretaris) en 

Annemieke van Beek (notulen). 

Afwezig: Ties van Riel 

 

1.  Opening 

 Mathieu opent het overleg. 

 

2.  Mededelingen 

 Er zijn geen mededelingen. 

 

3.  Ingekomen stukken 

a. uitnodiging kennismaking/overleg streekmuseum: Is doorgestuurd, maar Emilie 

heeft het niet ontvangen.   

 

b. uitnodiging vrijwilligersmarkt: Mathieu heeft het seniorenplatform ingeschreven 

met 1 tafel. Er werden voorheen boeken uitgedeeld volgens Emilie. Dit werkte 

goed als inleiding voor een gesprek. Het zegt Mathieu helemaal niets. Volgens 

Irma zijn die destijds door de Seniorenplatform zelf aangeschaft. Zij gaat na of die 

nog verkocht worden. Er is wel promotiemateriaal.  

Die dag met 4 personen de tafel bemannen. Wellicht volgens een rooster. 

 

4.  Uitgaande stukken 

 Geen 

 

5.  Notulen  

a. Notulen vergadering 30 april 2024 

punt 9 Bestuurlijke onderwerpen; Actief volgen en deelnemen punt 10 Krimpen-

Capelle verbonden: Hierbij staan de namen van Mathieu en Emilie. Vanaf het 

begin was Willie daarbij en wil daarbij betrokken blijven. 

b. Aktielijst 

Toevoegen 9 juli: Bijeenkomst “Kwetsbare ouderen in beeld. En nu?” Willie en 

Emilie gaan. Irma stuurt linkjes van de filmpjes door.  

Scootmobielen: Er is een wijziging in de wetgeving. Ook de plaatsing bij een 

woning is een probleem. Bij QuaWonen is men hier ook mee bezig. De 

Veiligheidsregio is aan het handhaven. Hier zal een gesprek mee worden 

gehouden. Het seniorenplatform (Mathieu) wil hier graag bij aanwezig zijn. 

Fijn thuis gesprekken: Emilie heeft een gesprek gehad, dat was “1 groot drama”.  

Mensen voelen zich minder thuis in de buurt. Mensen vinden het steeds moeilijker 

om andere mensen aan te spreken. 

Er is een voorstel gekomen in het kader van een evaluatie. Daarop is gereageerd. 

Daarna werd het stil. Wordt meegenomen bij de gesprekken over preventieve 

huisbezoeken. 

 

 

 



6.  Nabespreking Broodje brandweer 13 mei 

 Er werd door een BOA wat verteld over babbeltrucs. De vorige keren was het in 

samenwerking met de ambulancedienst. Dit was nu niet het geval.  

De intekenlijst was vol, er waren 2 afmeldingen en 18 zonder afmelding niet 

aanwezig.  

 

7.  Opfriscursus Rijvaardigheid voor senioren (brief en toelichting bijgaand) 

 De uitnodigingen worden op 7 juni verstuurd. Mathieu heeft 700 brieven 

klaarliggen. Als er veel aanmeldingen zijn, zou er een 2e dag georganiseerd 

kunnen worden.  

 

8.  Nieuwsbrief (overzicht bijgaand) 

 Mathieu is benaderd door Melanie Jongejan van Veiligheid. Daar komt nog een 

artikel van. En de tip van Emilie: artikel over de fittest.  

Culturele agenda 2025 wordt in december in de nieuwsbrief geplaatst. 

 

9.  Uit het Seniorenplatform 

Organiseren vrijwilligersmarkt: Is bij punt 3 reeds besproken. Er wordt nog wel 

gekeken naar materiaal om uit te delen. Bijv. flyer, pennen, visitekaartjes. 

Sportcafé 5 juni: Mathieu en Anke gaan hier heen. 

 

10.  Rondvraag 

 Mathieu: Hans Schreuder komt de volgende keer voor een kennismaking. Wellicht 

een nieuw bestuurslid. 

 Irma: Het convenant en huishoudelijk reglement komen de volgende keer op de 

agenda. Dan worden de stukken definitief.  

 Emilie: gaat meedoen met een project van het Erasmus genaamd Buddywell. Dit is 

een robot die wordt gerealiseerd om “gezonder ouder te worden”. Emilie stuurt de 

e-mail door aan de leden. 

 Knarrenhof: Volgens Emilie hebben de ouderen geen zin in wonen met jongeren. 

De naam Knarrenhof zal het ook niet worden. Die is beschermd, wordt 

meerjarenwoningen. Laten we afwachten wat er met onze aanbevelingen wordt 

gedaan. 

 

11.  Sluiting 

 Het overleg wordt om 10.45 uur afgesloten. 

Het volgende overleg is op 25 juni om half 10. 


